
Jaarverslag 2022 
 
Inmiddels is de eerste maand van 2023 alweer voorbij. Wat kan er veel gebeuren in 
zo’n maand. Een maand vol zegeningen en redenen tot dankbaarheid, een maand vol 
moeite en verdriet, een maand van angst en onzekerheid. Ieder beleeft het op zijn 
eigen manier al naar gelang de last die God op zijn schouders legt. Het leven is 
moeite en verdriet, zo schreef Mozes al in Psalm 90. In de laatste tekst van deze 
psalm staat geschreven: En de liefelijkheid des HEEREN, onzes Gods, zij over ons. 
Beseffen wij dat dit onmisbaar nodig is? Zo God voor ons is, wie zal tegen ons zijn? 
(Rom 8: 31b). Met deze kennis kunnen wij toch iedere situatie aan? En Ik zal haar 
wezen, spreekt de HEERE, een vurige muur rondom (Zach. 2: 5a). Mogen we dat zo 
ervaren? Durven wij onze kinderen in dat vertrouwen in de handen van God te geven? 
Dat vertrouwen gaat niet zonder gebed. Brengen wij onze kinderen voortdurend in 
het gebed bij de Heere? Smekend om hun bekering? Bedelend om genade voor hun 
zielen? Pleitend op Zijn beloften? Vragend om hulp en bijstand voor het verwerken 
van hun trauma’s? Ja, we laten toch geen enkel onderwerp in ons gebed 
onbespreekbaar? 
 
De eerste weken van dit jaar moest ik veel denken aan de gelijkenis van de verloren 
zoon, zoals dat staat beschreven in Lukas 15. En tot zichzelven gekomen zijnde, 
zeide hij: (…) Ik zal opstaan en tot mijn vader gaan, en ik zal tot hem zeggen: Vader, 
ik heb gezondigd tegen den Hemel, en voor u en ik ben niet meer waardig uw zoon 
genaamd te worden. Hoe kwam de zoon tot zichzelf en tot deze inzichten? De reden 
hiervoor waren de liefdekoorden waarmee God hem naar zich toe trok. Hoe werd de 
verloren zoon (of dochter) door de Vader ontvangen? Was hij welkom? Nou en of: en 
als hij nog ver van hem was, zag hem zijn vader, en werd met innerlijke ontferming 
bewogen; en toe lopende, viel hem om zijn hals, en kuste hem. Als wij ons kind een 
tijd(je) niet hebben gezien, zeker in angstige en onzekere omstandigheden, dan 
loopt ons hart toch over van liefde als wij ons kind weer terugzien? Dat zijn we vol 
innerlijke ontferming. Is op een dergelijke situatie niet van toepassing wat we lezen 
in Lukas 11: 13: Indien dan gij, die boos zijt, weet uw kinderen goede gaven te 
geven, hoeveel te meer zal de hemelse Vader den Heiligen Geest geven dengenen, 
die Hem bidden? God is veel meer dan een aardse, zondige vader en moeder wiens 
hart overstroomt bij het zien van je kind in een heftige periode. Hij ziet op de 
zondaar neer met vriendelijke ogen. Daarom moeten wij de toevlucht nemen tot 
Hem en het in alles alleen van Hem verwachten. En dat is onmogelijk vanuit de mens, 
want zonder Mij kunt gij niets doen. Laten we in dit besef biddend onze weg in 2023 
gaan. 
 
Gezinsuitbreiding  
Voor zover ons bekend, kwamen binnen onze vereniging dit jaar vier kinderen aan, 
namelijk Elijah van Burg uit Zuid-Afrika en Chen de Vos, Job Pleijzier en Lisa Stam 
uit Taiwan. Alle gezinnen van harte Gods zegen toegewenst bij de opvoeding! 
 
Ledenvergaderingen 
Op zaterdag 2 april vond de voorjaarsbijeenkomst plaats. Politiecommissaris Jamil 
Meusen sprak over het onderwerp ‘Adoptie en beroepskeuze - het Indiase weeskind 
dat een Nederlandse politiecommissaris werd’. Jamil Meusen is vermoedelijk in 1970 
geboren in India en geadopteerd toen hij ongeveer zes jaar was. Via het leger kwam 
hij bij de politie terecht, waar hij nu als directeur van het landelijk programma 
Ondermijning bij de politie-eenheid Zeeland – West-Brabant werkzaam is. 



Tijdens deze bijeenkomst vond een huishoudelijk gedeelte plaats, met daarin een 
aantal standaard agendapunten zoals ‘notulen’ en ‘jaarverslagen’. Door de leden 
werd over geen enkel onderwerp een vraag en/of opmerking geplaatst. 
Op zaterdag 5 november hield ds. R. de Jong een pastorale lezing over het 
onderwerp ‘Geadopteerd en afgestaan in het licht van de Bijbel’. Ds. R. de Jong is in 
1979 geboren in Libanon. Toen hij drie weken oud was, werd hij geadopteerd door 
een Nederlands echtpaar. Hij deed jaren ervaring op als rechercheur bij de 
Groningse politie. In 2019 werd Ds. R. de Jong bevestigd als predikant van de 
Christelijke Gereformeerde Kerk op Urk. 
 
Regiobijeenkomsten 
Zoals gebruikelijk werden, in kleiner en vertrouwelijker verband, weer 
regiobijeenkomsten georganiseerd. In Apeldoorn, Capelle aan den IJssel en Tholen 
kwamen leden bijeen om te praten over allerlei adoptiegerelateerde onderwerpen, 
waarbij lief en leed werd gedeeld, kennis werd vergroot en ontmoeting centraal 
stond. 
 
In Apeldoorn werd de bijeenkomst in maart ingevuld door Erik en Jenneke 
Donkersteeg. Zij spraken over hun levensweg als adoptie- en pleegouders, waarna 
ze gestart zijn met een gezinshuis. 
Op een zaterdag in juni werd een ontmoeting met kinderen georganiseerd op 
speelweide Stakenberg in Elspeet. Hoewel de opkomst niet hoog was, was het een 
gezellige middag. Er waren mooie gesprekken en ook de kinderen vermaakten zich 
goed met elkaar. 
In september was Danielle Feenstra van FIOM aanwezig als spreker rond het thema 
‘Identiteit en zelfbeeld’. Welke impact kan de afstand en adoptie hebben op het 
zelfbeeld en de identiteit van je kind? En wat kun je als ouder doen om bij te dragen 
aan een positieve identiteitsontwikkeling. Kan een rootsreis daarin wat bijdragen? 
Het was een geslaagde avond. 
 
Tijdens de eerste bijeenkomst in Capelle aan den IJssel kwamen de weinige 
aanwezigen niet verder dan het rondje ‘lief en leed’. In alle openheid en 
vertrouwelijkheid werden zorgen en zegeningen met elkaar gedeeld. De stellingen 
die waren voorbereid kwamen niet eens aan bod. 
Op Tweede Pinksterdag was een ontmoeting met de kinderen gepland op het strand 
van Noordwijk, maar dat viel letterlijk in het water. Met bijna 60 aanwezigen 
kwamen we bij elkaar bij de familie Baaij in Lisse. De paar potjes bingo vielen vooral 
bij de kinderen goed in de smaak. De bijeenkomst werd afgesloten met een 
dinerbuffet. 
In september kwamen we bijeen in onze nieuwe locatie, de aula van basisschool De 
Olijfboom. Jaco en Elselien Alderliesten deelden hun ervaringen en lieten beelden 
zien van de rootsreis naar Bolivia, het land van hun jongste dochter. Afgelopen 
zomer heeft ze daar haar biologische moeder, oma en verdere familie sinds jaren 
ontmoet.  
 
In de regio Zeeland werd in mei een avond georganiseerd door John en Thamara 
Zuidweg. Zij deden verslag van hun reis naar Hongarije, waar zij drie kinderen 
hebben geadopteerd. 
In november was de opkomst niet zo hoog, maar daardoor werd langdurig stil 
gestaan bij het rondje ‘lief en leed’, waarbij vooral de vooruitzichten binnen adoptie 
uitgebreid aan bod kwamen. 
 
 



Ledental 
Dit jaar konden we twee nieuwe leden inschrijven. Helaas hebben twaalf leden hun 
lidmaatschap beëindigd. Hierdoor wijzigde het aantal leden van 169 begin dit jaar 
naar 159 aan het einde van het jaar. Leden bedankten met name omdat hun 
kinderen ouder zijn geworden en de betrokkenheid bij adoptie is afgenomen. Ook 
bedankten twee echtparen omdat hun wegen anders gingen dan die van adoptie. 
 
Donateurs 
Onder de donateurs vonden geen wijzigingen plaats. Onze vereniging telt nog steeds 
25 donateurs, waaronder 11 kerkenraden. Daarnaast ontvingen we 16 (eenmalige) 
giften van kerkenraden. 
 
Bestuur 
Het bestuur kwam dit jaar zes keer bij elkaar. Een extra vergadering was gepland 
om met elkaar na te denken over de toekomst van onze vereniging. We 
concludeerden onder andere dat we ons meer moeten gaan richten op thema’s die 
alle fasen van adoptie raken en dat bezinning en ontmoeting voortdurend een plaats 
moeten krijgen. Over concrete stappen gaat het bestuur in 2023 nadenken. 
 
Tijdens de voorjaarsbijeenkomst werd afscheid genomen van bestuurslid Wessel 
Berkhout. Hij heeft vier jaar in het bestuur gezeten. Wessel werd bedankt voor al het 
werk dat hij binnen de vereniging heeft verricht, met name voor zijn werk als 
penningmeester. Wessel werd opgevolgd door Jaco van Duijn, die door de algemene 
vergadering werd gekozen. 
 
Commissie A Dieu 
Op een avond in mei kwam een aantal geadopteerden bij elkaar in Veenendaal. Zij 
hadden waardevolle gesprekken over geadopteerd zijn. Ondanks de verschillende 
achtergronden was er een ‘wij’ gevoel onder de aanwezigen. In september werd een 
barbecue georganiseerd. 
 
Tijdens de landelijke bijeenkomsten in Gouda werd voor de geadopteerden van 12 
tot en met 15 jaar een bijeenkomst georganiseerd. In april werd een wandeling door 
het centrum van Gouda gemaakt, op een terrasje wat gegeten en gedronken en in 
de Driestar een spel gespeeld. In november ging een grote groep jongeren jumpen.  
 
Oppascommissie 
De oppascommissie bestaat uit zes adoptiemoeders waaronder bestuurslid Wijnie 
Brenkman, die de voorzittershamer hanteert. Dit jaar kon de commissie beide 
bijeenkomsten voorzien van voldoende oppasmoeders en hulpen. De oppas is 
voortgezet zoals voor de Covid-19 periode. We zijn dankbaar dat de kinderen elkaar 
weer in Gouda konden ontmoeten. Dit jaar werd besloten om niet alleen zoetwaren 
uit te delen aan de kinderen, maar ook een stuk fruit aan te bieden. 
 
Adoptiecontact 
Dit jaar verscheen twee keer ons verenigingsblad ‘Adoptiecontact’. Door herhaalde 
problemen met de bezorging zijn we overgestapt van Verloop Drukkerij naar De 
Groot Drukkerij B.V. 
 
Externe contacten 
Het Adoptie Ouders Overleg (AOO) bestaat inmiddels niet meer. Onze vereniging, in 
de persoon van voorzitter Martin van Dam, is nu rechtstreeks betrokken bij de vele 
besprekingen met de overheid, met name als het gaat over de vorming van het 



Expertisecentrum Interlandelijke Adoptie. Daarnaast vonden overleggen plaats -via 
WhatsApp-groepen- met verschillende adoptieorganisaties, waaronder 
Wereldkinderen, over de oprichting van de centrale bemiddelingsorganisatie (CBO). 
Verder werden we benaderd door de media, van het Reformatorisch Dagblad tot 
Family7 en van de NOS tot het ANP, zodat we ook op deze manier onze standpunten 
konden uitdragen. 
 
Vertrouwenspersoon 
Onze vertrouwenspersoon, Peter Hoogendijk, ontving in 2022 geen meldingen. Het 
bestuur attendeert u nogmaals op het feit dat onze vereniging een 
vertrouwenspersoon heeft, al hebben wij de wens dat het niet nodig zal zijn dat van 
zijn diensten gebruik wordt gemaakt. 
 
ICT 
Ook in 2022 heeft onze webmaster, Kuber van der Staaij, geprobeerd de website zo 
actueel mogelijk te houden. Zo werd een aantal updates uitgevoerd en nieuwe 
inlogaccounts voor leden aangemaakt. 
Het bestuur maakte jaren gebruik van Dropbox, waar we onze administratie 
vastlegden. Omdat we tegen een aantal beperkingen aanliepen, zijn we overgestapt 
op Office non-profit (kosteloos voor verenigingen). In Teams (onderdeel van Office) 
slaan we nu onze administratie op. Daarnaast is het in Teams gemakkelijker om 
samen te werken. De komende tijd zal uitgezocht worden of we de AVGG-mail ook 
naar onze Office-omgeving kunnen migreren. 
 
Tenslotte 
Met dit jaarverslag verschaft het bestuur inzicht in het beleid en de resultaten van 
het afgelopen jaar. In alle openheid willen we verslag uitbrengen van de gang van 
zaken. Kom gerust met uw suggesties, vragen en/of opmerkingen. Wij willen een 
ieder hartelijk bedanken die zich, op welke manier ook, heeft ingezet voor onze 
vereniging. Bovenal danken wij God voor alle krachten en wijsheid die hij ook in 
2022 heeft geschonken. 
 
 
Jaco Alderliesten, 
secretaris 


